
Kabelbränning, Räddningstjänstens nya ”plåga”! T.o.m. den xx-xx-
xx  har kabelbrännare i år orsakat 49 brandlarm. -Dessutom har de
flesta kabelbränningarna inträffat kvälls- och nattetid, noga räknat 30
st. Man kan undra om det inte är mer en fråga för Miljö och Hälsa
än för Räddningstjänsten? Och vem får släppa till kopparkablarna?
Som sagt, var kommer kablarna ifrån? Om de är stulna så är det
tydligen ingen som saknar dem! Förra året inledde kabelbrännarna
sin verksamhet, pluralis ty det måste onekligen finnas flera i X-stad.
Förra året larmades räddningstjänsten till 65 kabelbränder! Flera
polisanmälningar gjordes av räddningsledarna vid insatserna. Ibland
fanns t.o.m kabelbrännaren kvar på platsen, och många gånger
handlade det om samma person! Nästan undantagslöst utgjorde inte
kabelbränningarna någon brandfara för omgivningen, möjligen
irriterades närboende av röken från kablarnas plasthöljen. Handlar
det över huvud taget om en räddningsinsats, möjligen en debiterbar
”restvärdesinsats”? Även om kilopriset för kopparn är hyfsat skulle
det väl knappast täcka utryckningskostnaderna, i varje fall om man
prissätter insatsen á la felaktigt automatlarm, där kostnaden är satt till
7900 kronor. Mig veterligen har ännu ingen av dessa kabelbrännare
haffats av polisen, varför verksamheten sannolikt kommer att bli
rekordhög under detta år... Kollegorna i Z-stad signalerar samma
problem med kabelbrännare. Det kan väl knappast vara ett problem
enbart i dessa två städer? Problem brukar ju oftast ”kablas” ut till sin
omgivning, eller som en känd skribent uttryckte det; Vulgaritet kan, i
liknelse med elektricitet, lätt distribueras!


